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Daarom stellen we voor om na behandeling van de beleidsnotitie in te gaan over de toekomst van 
Holleblok. We verwachten dat de beleidsnotitie gelijktijdig met de Voorjaarsnota wordt aangeboden 
aan het college ter behandeling.

Amy Hogenbirk
Ruud Zethof

In de collegevergadering van 4 februari is een vraag gesteld over de toekomst van het Holleblok in 
relatie tot de opdracht van verduurzaming van gemeentelijk vastgoed. Het college wil daar op basis 
van een notitie verder over praten.
Na overleg met portefeuillehouders Bert Rebel en Marlous Verbeek stellen wij voor om de discussie 
later te voeren op basis van de beleidsnotitie die momenteel wordt voorbereid.

In de beleidsnotitie zullen we voor al deze categorieën ingaan op de verduurzamingsopgaven. We 
gaan in op de natuurlijke verduurzamingsmomenten, de kosten en mogelijke besparingen. 
Deze informatie is input voor de verdere uitwerking over de toekomst van een aantal gebouwen. Hoe 
staat het met de technische en economische afschrijving, hoe functioneel is het (toekomstig) gebruik? 
Zijn investeringen in relatie tot duurzaamheid zinvol en of is er wellicht aanleiding is voor nieuwbouw? 
Die vragen spelen ook voor het Holleblok (scholen, welzijnsgebouw). Het winkelcentrum is niet ons 
eigendom.

Toekomst Holleblok en verduurzaming maatschappelijk vastgoed
19 februari 2020

In het coalitieakkoord 2018-2022 is opgenomen dat we een beleidsnotitie opstellen voor het 
aardgasvrij maken van het gemeentelijk en maatschappelijk vastgoed. Het gemeentelijk en 
maatschappelijk vastgoed betreft 41 gebouwen met een maatschappelijke functie (o.a. gemeentehuis, 
peuterspeelzalen, gymzalen, buurtcentra), 12 panden zonder een gasaansluiting, 25 gemeentelijke 
woningen, 20 scholen en ca. 20 sport/culturele accommodaties.
In de beleidsnotitie gaan we op deze categorieën in.

• Van de 41 gebouwen met een maatschappelijke functie zijn wij eigenaar en 
onderhoudsplichtig. Voor deze gebouwen onderzoeken we de logische / natuurlijke momenten 
om de gebouwen te verduurzamen. De relatie met de Meerjarenonderhoudsplanning geeft 
hiervoor belangrijke input. Wij hebben adviesbureau Sweco gevraagd om dit te onderzoeken 
en ons hierover te adviseren.

• 12 gebouwen (Havenkantoor, parkeergarages, busstation, toiletgebouwen etc.) hebben geen 
gasaansluiting.

• Het aardgasvrij maken van de 25 gemeentelijke woningen (en sanitair units Ellertsveld) zullen 
we opnemen in de Transitievisie Warmte. Met de Transitievisie maken we het tijdspad 
inzichtelijk wanneer wijken van het aardgas af worden gekoppeld.

• Van de 18 schoolgebouwen voldoen er vanaf 2020 twee aan de eisen energieneutraal en 
aardgasvrij (Erfgooierscollege en de Dr. Maria Montessorischool). Voor de overige 16 
schoolgebouwen ligt er nog een (flinke) verduurzamingsopgave. Om deze opgave goed in 
beeld te krijgen (welke maatregelen zijn nodig en tegen welke kosten) willen we een extern 
onderzoek uit laten voeren. Door de benodigde verduurzamingsmaatregelen en 
bijbehorende kosten per gebouw in beeld te brengen, en deze af te zetten tegen de kosten 
van nieuwbouw, moeten we inzicht krijgen in de meest voordelige verduurzamingsoptie per 
schoolgebouw.
Uitvoering van deze opgave loopt via het traject van het Integraal Huisvestingsplan (IHP). Het 
huidige Integraal Huisvestingsplan loopt tot 2021. Een nieuw plan is in de maak en haakt aan 
bij deze beleidsvisie. Verduurzaming is 1 van de centrale thema’s. Het IHP geeft een concreet 
beeld (inclusief financieel beeld) voor de komende 4 jaar, een globaal beeld voor de komende
16 jaar en een doorkijk naar 2050. Dit zijn de termijnen zoals ze zijn vastgelegd in het 
Klimaatakkoord. Naar verwachting wordt het nieuwe IHP in januari 2021 ter besluitvorming 
aangeboden aan de gemeenteraad.

• Het eigendom en de onderhoudsplicht van 20 sport- en cultuuraccommodaties ligt bij de 
verenigingen.


